
 

  
Ljubljana, 2. april 2024 

Spoštovani, 
 
v nadaljevanju vam pošiljamo odziv evropske poslanke Irene Joveve (Renew Europe/Gibanje 

Svoboda) na današnjo novinarsko konferenco predsednika in evropskega poslanca iz vrst SDS, 

Janeza Janše in Milana Zvera. 
 
“Vsakomur, ki spremlja ta očiten konstrukt SDS, je bilo po zaključku te novinarske konference 

lahko jasno, da gospoda danes nista povedala prav nič novega. Še več, izseki iz internih 

dokumentov Evropske komisije, ki so jih prikazovali v prevodu na zaslonu, so le še enkrat 

potrdili vsa dejstva, ki jih vsi poznamo že dlje časa in so skladna z javnim letnim poročilom 

vladavine prava za Slovenijo. Zadnje letno poročilo vladavine prava Evropske komisije pravi, 

da je Slovenija upoštevala vsa priporočila pri upravljanju z javnimi mediji in navsezadnje je 

noveliran zakon o RTV politiko odstranil iz organov upravljanja ter jo s tem depolitiziral. Da, 

prihajalo je do ekscesov, toda med vladavino Janeza Janše, ko so javne medije poskušali 

politično podrediti z menjavo vodstva RTV, hkrati ne smemo pozabiti na finančno izčrpavanje 

STA. To, kar zdaj navajam, vam bodo potrdile vse institucije v EU, kredibilne evropske 

nevladne organizacije, evropske novinarske asociacije in vsi preostali. 
 
Kar se konkretno obiska podpredsednice Evropske komisije Vere Jourove v Sloveniji tiče, v 

njem resnično ne vidim nič spornega. Popolnoma običajno je, da se predstavniki komisije 

sestanejo z najvišjimi predstavniki oblasti v neki državi, kar je seveda tudi predsednik ustavnega 

sodišča. Da bo nekdo tretji presojal oziroma celo praktično trdil, da je šlo pri tem za nekakšen 

političen pritisk, celo za pritisk glede nekega specifičnega zakona, je kratko malo absurdno in 

ponižujoče tako do predstavnikov komisije kot do našega ustavnega sodišča. 
 
Po mojem mnenju gre za nek nov konstrukt, nove klasične manipulacije stranke SDS, s katerimi 

poskušajo spodkopati kredibilnost v tem primeru Jourove, a tudi evropskih institucij, ki svoje 

delo opravljajo nepristransko in profesionalno. Podpredsednica komisije se jim je seveda 

zamerila ravno zato, ker je v svoji vlogi opozarjala na kršitve svobode medijev in vladavine 

prava v Sloveniji v času Janševe vlade. Vera Jourova je zaradi svojega portfelja o vrednotah in 

transparentnosti pogosto trn v peti prav tistim, ki poskušajo zlorabiti svojo moč in spodkopavati 

demokratične institucije ter vladavino prava. 
 
Ne gre pozabiti, da so poročilo o vladavini prava za Slovenijo potrdili vsi komisarke in 

komisarji, iz vseh političnih strank, tudi Evropske ljudske stranke, ki ji “pripada” SDS. Žal mi 

je, da predstavniki omenjene stranke manipulirajo s takšnimi konstrukti, lahko pa razumem 

njihovo živčnost, saj jim ne odgovarja, da obstajamo ljudje, ki javno, jasno in glasno branimo 

svobodo medijev in tudi povemo, da je bila prav v času njihovega vladanja v naši državi zelo 

ogrožena. Tega se, zagotavljam vam, zaveda tudi velika večina evropske politike kot take.” 
 
Za kakršnekoli dodatne informacije ali izjave evropske poslanke smo vam na voljo. 

Lep pozdrav, 
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